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1956. október 23. hatvanadik évfordulóján, a hősök ligetében

Megnyílt a kibővített, átalakított Mázsa téri CooP üzlet

Két hónap után, október 25-én megnyílt a megszépült, 
modernizált és tágasabb Mázsa téri COOP bolt,  amit már 
régóta vártunk. Az ünnepélyes megnyitásra a boltban gyü-
lekeztek a COOP vezetői, a bolt dolgozói és a kivitelezők 
emberei, kint a bolt előtt pedig kosarakkal, szatyrokkal 
a vásárlók. Egy rövid benti köszöntés és bemutatás után 
dr. Dull Udóné vezérigazgató asszony Paulovics Géza pol-
gármester és Pásztor Marika boltvezető társaságában a vá-
sárlóknak is elmondta a legfontosabb változásokat és szí-
vélyesen invitálta befelé az érdeklődőket, akik pillanatok 
alatt meg is töltötték az üzletet, hiába lett az tágabb. Az 
eladók szép új egyenruhában máris elkezdték kiszolgálni a 
vevőket, s mintha csak egyetlen nap telt volna el a bezá-
rás óta, minden azonnal visszaállt a megszokott rendbe. A 
polcokon sorakozott a bőséges árukínálat, az eladók mo-
solyogva üdvözölték betérő törzsvásárlóikat, ismerőseiket, 
s hamarosan a pénztárgépek is halkan zakatolni kezdtek…

Elhangzott, hogy az átalakítás során akadtak izgalmas 
helyzetek, például amikor a főfalat ki kellett váltani, de 
az építők ezt is ügyesen és biztonságosan megoldották. 60 
m2-el bővült az alapterület, aminek köszönhetően tága-
sabb, elegánsabb belső teret tudnak biztosítani, melyhez 
új arculat is járult, s az egész beruházás a környezettu-
datosság és az energiahatékonyság jegyében történt. A 
COOP látva Mogyoród fejlődését, ezzel a beruházással 
maga is hozzá kívánt járulni a község arculatának további 
szépítéséhez és a kényelmesebb vásárláshoz.

Megnyitó beszéden Paulovics Géza is kihangsúlyozta, 
hogy össze nem lehet hasonlítani a 34 évvel ezelőtti álla-
potokkal az épületet, amikor itt még varroda működött, 
de a bezárás előtti állapothoz képest is ugrásszerűen meg-
szépült a környezet. Új a padozat, a mennyezet, a fűtés, 
a világítás, és a dizájn. Jó érzés belépni az ajtón. Polgár-
mester úr elismerte, hogy ez a bolt a tágabb környéknek 
is az egyik legszebb üzlete lett, amire büszkék lehetünk. 
Gratulált elnök asszonynak és a COOP vezetőségének és 
megjegyezte, hogy a környéken lakók véleménye szerint az 
átépítés előtt sem volt gyenge ennek a boltnak a forgalma, 
de úgy látszik, hogy megérdemelte Mogyoród ezt a szép 
üzletet, s ez a magas szintű fejlesztés várhatóan hosszú ide-
ig meghatározza Mogyoród életét.

Dr. Dull Udóné és 
Paulovics Géza
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Új művelődési ház és egészségügyi fejlesztések a láthatáron!
Elindulhat az ingatlanfejlesztés a Hosszú Dűlőben!

3 Millió eurós Pályázati lehetőség Mogyoród előtt, 
s kaPCsolódóan Mogyoród jövőkéPe PauloviCs géza 

PolgárMester tájékoztatása alaPján

Az októberi képviselő-testületi ülésen kettő, Mogyoród jövőjét hosszabb távon is 
meghatározó döntés történt. Az egyik egy EU-s pályázaton való indulás, amely 
jó esetben 700 millió Ft fejlesztési pénzt hozhat a községünknek, illetve a sok éve 
zsákutcába került gazdasági fejlesztési lehetőséget jelentő döntés a Hosszú dűlő 
vonatkozásában. Eltérően a szokásos képviselő-testületi ülési beszámolóktól, ez 
alkalommal azonnal felkértük polgármester urat, adjon részletes magyarázatot a 
két nagy horderejű döntés hátteréről, tartalmáról, s ha már itt tartunk, akkor más 
lényeges, a közeljövőben várható fejleményekről is adjon tájékoztatást. 

Ha minden jól sikerül, akkor még ebben az önkormányzati ciklusban három 
nagy célt elérhetünk: felépülhet a korszerű új Művelődési Ház, megtörtén-
het az egészségügyi létesítmények fejlesztése, és megtörténhet a Szent László 
Kilátó Kápolna felújítása. Ezen túl tervben van, hogy jövő nyáron felújítjuk a 
Gesztenyés Óvodát kívülről. 2014-ben ugyanis csak a belső felújítás történt meg, 
alaposan belecsúszva a nevelési évbe. Mi most időben kezdtünk hozzá a tervezés-
hez, hogy ilyen késés jövőre ne legyen. Erre az épületre hosszú távon szüksége van 
a községnek, törődnünk kell vele. A tetőszerkezet felújítása, a hőszigetelés, nyílás-
zárók cseréje és az udvar rendbe tétele következik, bár már az idén is költöttünk rá.

Milyen nemzetközi pályázatról van szó, s nyerés esetén az 
elnyert összeg mire fordítható?
Ez Európai Uniós társfinanszírozott projekt, ami azt jelenti, 
hogy az EU adja az összeg 85 %-át, 10 %-át az állam, és 
mindössze 5 % önrészt a pályázó. Mivel ez egy nemzetközi 
pályázat, szükséges hozzá egy másik ország egyik települé-
sének hasonló elképzelése, és közösen kell pályázni. A jelen 
megállapodás szerint az elnyert összeg 80%-át használhat-
juk mi föl, 20 %-ot a partnerünk, egy túlnyomó részt ma-
gyarok lakta, de Szlovákiához tartozó település.
Erős elhatározásunk, hogy minden lehetséges pályázaton el-
indulunk. Egy ilyen nagy volumenű pályázatot pedig vétek 
lenne kihagyni. Persze a döntésről még nem számolhatunk 
be, de reménykedünk és mindent megteszünk, hogy nyer-
jünk. Itt a Közép-Magyarországi Régióban jóval szűkebbek 
a pályázati lehetőségek, ez a hátrány is arra serkent minket, 
hogy, ha számunkra elérhető pályázat jelenik meg, akkor 
azt ki ne hagyjuk. Ebben az évben 3 pályázaton tudtunk 
elindulni. Ebből egyet meg is nyertünk, kettő pedig még 
elbírálás alatt van. Az egyik egy 50 milliós KEHOP-os, 
ami a Polgármesteri Hivatal felújítására vonatkozik, ez pe-
dig egy 3 millió Eurós, amiből a mi részünk 700 millió Ft 
lehet. Ez a pályázat érinti a Szent László Kilátó Kápolna 
felújítását is, de a Kilátóra egy másik pályázaton is indu-
lunk a Magyar Természetjárókkal közösen. Ez egy VEKOP, 
azaz a Versenyképes Magyarország projekthez tartozik. Ha 
esetleg mindkettő nyerne, akkor azt fogadjuk el, amelyik 
hamarabb érkezik. Nagyon remélem, hogy a Kilátó jövőre 
mindenképpen megújulhat.
Óriási lehetőséget jelent ez a 3 millió Euró értékű pályázat, 
amelyhez mindössze 5 % önrészt szükséges hozzátennünk. 
Ez a projekt több szempontból is jól kihasználható a szá-
munkra. Bele lehet szőni turisztikai fejlesztéseket, helytör-

téneti munkákat, értékeink, hagyományaink kiállításszerű 
bemutatását, stb. Ennek megfelelően szerepelhet benne 
bemutatóterem, konferencia terem építése, amelyek egy, a 
főtérre tervezett közösségi házban helyezkedhetnek el. To-
vábbá lényeges része a Kilátó Kápolna felújítása, megtoldva 
egy korszerű napelemes berendezéssel, hogy áram is legyen 
ott, ami szükséges az őrzésvédelemhez. Tartalmaz tovább 
ott tanösvényt, utat, közvilágosítást is. 
Egy olyan turisztika tengelyt (útvonalat) tervezünk létrehozni, 
amely a Szent Mihály Templomtól indul, érinti a Faluházat, 
a Szent László Kilátó Kápolnát, majd visszatérve a falu felé a 
Pincesort, a Főteret az új „közösségi házzal”, a Juhász Jácint 
Művelődési Házat, a Juhász Jácint teret (Béke tér), és így zárul 
be a kör a katolikus templomhoz visszaérve. 
Az ebben a pályázatban tervezett közösségi ház építésével kap-
csolatban azt kell tudni, hogy a pályázati kiírás szerint 3 évig 
mindenképpen a pályázatban meghatározottak szerint kell 
üzemeltetni, azaz rendezvényteremnek, és kiállító teremnek 
valamint ezek kiszolgáló helyiségeinek kell működnie az új 
épületben. Később azonban már akár át is alakíthatjuk néhány 
tízmillió Ft ráfordítással új művelődési házzá.
Mindössze nyolc napunk volt a pályázat elkészítésére, de lelkes 
munkatársaink vállalták az igen szerteágazó, kemény munkát. 
A testületi ülés előtt fél órával derült ki, hogy össze tudtuk állí-
tani a hatalmas dokumentumcsomagot, mindent, amit a kiírás 
szerint csatolni kellett, s meg tudtunk felelni annak a kötelező 
elemként szereplő kitételnek is, ami szerint külföldi partnerrel 
közösen kell pályázni. Ez is megoldódott, egy Komárom mel-
letti település csatlakozott hozzánk.

Szerepelt a képviselő-testületi ülésen az Egészségház ügye 
is. Mi várható ezen a téren? 
A patika tulajdonosa kíván építeni a Veresegyházi út elején 

egy két rendelőt tartalmazó, erre a célra kialakított épületet, 
amelyet akár nevezhetünk egészségháznak is. Ez az elkép-
zelés már évek óta az önkormányzat asztalán fekszik. Most 
azonban megmozdulni látszik a dolog, a megállapodás vég-
legesítésénél tartunk. Ha valóban megtörténik az aláírás, 
akkor megkezdődhet a kivitelező munka. Ha elkészül az 
említett két rendelő, akkor ide telepítenénk át felnőtt bete-
gek rendelőjét. Ez azért lenne célszerű, mert nem szerencsés 
a jelenlegi állapot, hogy a gyermekorvos és a védőnő egy 
térben található a felnőtt betegekkel, jobb lenne őket egész-
ségügyi szempontból külön elhelyezni. Ha a felnőtt betegek 
rendelője felköltözik a Veresegyházi útra, akkor a megüre-
sedett helyiségbe - teljes felújítását követően - beköltözhet 
majd a gyermekorvos és a védőnői szolgálat.
Ha pedig egyszer idővel kevés lesz a rendelő, akkor a mosta-
ni művelődési ház helyén építhetünk majd még egyet.
Az elképzelésünk szerint tehát nem egy helyre hozzuk össze 
az összes egészségügyi intézményt, hanem a könnyebb elér-
hetőség érdekében külön tartjuk azokat.
A terveinket egyeztettük a környéken található nagy egész-
ségügyi intézményekkel (Kistarcsán, Gödöllőn). Az a ta-
pasztalat, hogy a szomszédos településeken már igen sok 
magánrendelő működik, így nem valószínű, hogy Mogyo-
ródra is szívesen betelepülnének továbbiak. Ha pedig nem 
tudunk további magánrendelőket ide csalogatni, akkor az 
évekkel ezelőtt készült - látványterven is bemutatott - 1100 
m2-es egészségközpontot nem tudnánk megtölteni, így an-
nak működtetése ráfizetéses lenne.

Döntés a Hosszú dűlő ingatlanfejlesztési lehetőségének 
megadásáról
Zöld utat kapott a Hosszú dűlő fejlesztése, a képviselő-tes-
tület 5:4 arányú döntésének köszönhetően. Még 12 évvel 
ezelőtt, 2004-ben döntött róla a testület, hogy ennek a te-
rületnek a gazdasági fejlesztéséhez teret ad, értékelve a re-
mek közlekedési lehetőséget és a településtől távoli fekvését. 
Az azóta eltelt időszakban ezt a tervet mindig fenntartot-
ták az éppen hivatalban lévő önkormányzatok. Sajnos az 
utóbbi években egy érdekcsoport ebből az ügyből politikai 
hecckampányt csinált, nyilván valóan azzal a céllal, hogy 
ne legyen ebből a tervből semmi, s ne tudjon a mostani 
önkormányzat eredményt fölmutatni. Ezt nem tudom elfo-
gadni, ezt a lehetőséget is ki kell használnunk az adók op-
timalizálása érdekében. A település üzemeltetés terheit ne 
a lakosság nyakába varrjuk, ha egyszer van más lehetőség. 
Ilyen az ipartelepítés, amely az iparűzési adóval, építmény 
adóval, a gépjármű adóval magasabb gazdálkodási pályára 
állíthatná a községet, nem beszélve a munkalehetőségekről, 
ami megint csak előre mozdítaná a létünket.
Jelenleg hely szűkében vagyunk, ha jön egy komoly cég te-
lephelyet keresve, nem tudunk neki ajánlani egy alkalmas 
ipari parkot, ahová beköltözhet. Egyetlen magánember te-
rülete alkalmas ilyenre, a Kótyis alsó, patak menti részén. 
Kellenek tehát a kijelölt gazdasági övezetek. Ilyen lesz a 
18-as lehajtó melletti önkormányzati terület, ha az új út 
megépült, valamint a mostani döntéssel a Hosszú dűlő te-
rülete. Hangsúlyozom, mi csak ehetőséget adtunk a fejlesz-
tésre, hogy mi lesz belőle, az az ottani tulajdonosoktól függ. 
Ha azonban nem adjuk meg ezt a lehetőséget, akkor biztos, 
hogy semmi nem történhet ott.
Szomorú, hogy még mindig magyarázni szükséges a rész-
leteket, ki hogyan jár jól. Az ottani telektulajdonosok fel-

ajánlottak az Önkormányzatnak 20 %-ot a területeikből. 
Az egész dűlő osztatlan közös tulajdonba kerül, ahol az 
önkormányzat 20 %-ban tulajdonossá válik. Ha kivesszük 
a területet a művelésből, akkor mi csak a saját tulajdoni 
hányadunknak megfelelő rész után fizetjük a költséget. 
Az egy durva hazugság, hogy mi az önkormányzat (a köz-
ség) pénzét mások telkére akarjuk fordítani. Továbbá van 
a terület átsorolásának is ára. Önkormányzati rendeletünk 
szerint ennek a díja, négyzetméterenként 550 Ft. Ha ezt 
befizették a tulajdonosok és megtörtént az átsorolás, akkor 
még mindig csak a puszta földről van szó. Ahhoz, hogy oda 
utakat csináljanak, a közműveket bevezessék, annak min-
den költsége a tulajdonosokat terheli. Úgy gondolom, ha ez 
a terület egyszer fejlődésnek indul, akkor az jó a mindenko-
ri önkormányzatnak, ha abban van területe.
A jelen esetben 20 hektárról beszélünk, ennek a 20 %-a 
4 ha, ez lesz az önkormányzat tulajdonrésze. Ha ezt 5000 
m2-es parcellákra bontjuk föl, akkor itt kialakul 8 olyan 
ingatlanunk, amit hasznosítani tudunk. El lehet adni emelt 
áron, bérbe lehet adni már akkor is, amikor még nincsenek 
rajta közművek sem. Minden ilyen terület után máris jöhet 
az adó, ha üres, akkor telekadó (a telekadó 20 Ft/m2), ha 
épület van rajta akkor építményadó. Ez a második haszon, 
ami az önkormányzatot erősíti. Ha pedig itt termelő üzem 
létesül, akkor mindezek fölött még jön az iparűzési adó és a 
gépjármű adó, valamint a munkalehetőségek. 
Mindezekkel szemben azzal támadnak minket, hogy előny-
telen a községnek ez a döntés. Ez azért is butaság és rosszin-
dulatú vélemény, mert az önkormányzatnak mindez egyetlen 
fillérjébe sem kerül, ebből mi csak jól jöhetünk ki. Arról nem 
beszélve, hogy ezzel a döntéssel mi egy lehetőséget adunk az 
előre lépéshez. Ha a tulajdonosok nem tesznek semmit, ak-
kor sem történt semmi kár, így marad minden, ahogy van, 
viszont e nélkül a döntés nélkül a lehetőséget sem adtuk vol-
na meg, hogy egyszer elindulhasson a hasznosítás. 
Az sem elfogadható indok az ellenzők részéről, hogy lakott te-
rület közelébe akarunk ipart telepíteni. Amikor ezt a területet 
gazdasági övezetnek kijelöltük 2004-ben, még minden épület-
től igen messze esett. A Lake Forest lakópark később jött létre. 
Ők választották ezt a területet, a gazdasági övezet mellett. Ez 
az ő döntésük volt. Ezért erre hivatkozni, nem korrekt dolog. 
És, hogy ez jó a telektulajdonosoknak? Persze, de az Ön-
kormányzatnak, azaz a községnek háromszorosan. Ugyan 
miért hagynánk ki ezt a lehetőséget, amivel a lakosság erő-
teljesebb megadóztatása helyett szerezhetünk hosszú távon 
jelentős bevételeket a községnek. 
Persze hasonlóan érvényes mindez a 18-as lehajtó melletti terü-
letünkre is, de ott mindössze 1 ha tisztán hasznosítható területtel 
számolhatunk, jóval nagyobb jelentőségű tehát a Hosszú dűlő.

Milyen lesz a Juhász Jácint tér? Lesz-e ott trianoni emlékmű?
Mogyoródnak van néhány frekventált tere, amit majd min-
denki nap, mint nap lát. Ezek közül a Fő tér rendben van, a 
Szent László teret még rendeznünk kell fenn a Kővárban, ma-
rad még a Művelődési Ház előtti tér és a Béke tér, amiket ren-
dezni szükséges több szempontból is. Közlekedési és parkolási 
szempontok is kikövetelik a rendezést. Itt van a gyermekorvosi 
rendelő és a védőnők helyisége, valamint a Művelődési Ház. 
Elég sok parkolási gondot vet mindez föl, sőt, ha a Régi Mozi 
is nyitva van (időnként), az még csak tetézi a bonyodalmakat. 
Mogyoród egyik legszebb terét lehetne itt kialakítani, csak 
megint beleszólt a politika. Egy 2015. januári döntés, hogy al-
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polgármester úr járjon utána a rendezés lehetőségének. Ott van 
sajnos a nagyfeszültségi oszlop és a trafó, amit jó lenne a föld alá 
süllyeszteni, valamint még 3 másik oszlopot is ki kellene váltani. 
Mindez horribilis összegbe kerülne, csak a trafóház eltüntetése 
20 millió Ft lenne, ezért ezt el kellett vetnünk. Ennek kibogo-
zása az áramszolgáltatóval 6 hónapba telt. El akarjuk tüntetni a 
műanyag huszár szobrot is onnét, keresünk neki méltó helyett. 
Az Összetartozás Napján történő megemlékezésekhez a Köz-

ségünkért Mogyoródért Alapítvány tett javaslatot egy em-
lékmű készíttetésére, a 2010-es országgyűlési határozat szel-
lemében. A kormányzati szándék szerint a Kárpát-medence 
magyarjaiként az összetartozásunkat igyekezzünk erősíteni 
a trianoni döntés évfordulóin, ellensúlyozva a szétszakított 
helyzetünket. A képviselő-testület azonban a tér rendezéséről 
döntött, az esetleges emlékmű kérdése fel sem merült. Ennek 
oka az, hogy mi a teret akarjuk rendbe tenni, széppé tenni. 
Az, hogy legyen-e ott emlékmű, az egy civil szervezet dönté-
sétől és lehetőségétől függ. Ezzel mi most nem foglalkozunk. 
Hasonló az eset, mint a Szent László szoboré. Azt is ugyan ez a 
civil szervezet kezdeményezte és állította 15 évvel ezelőtt. Kö-
szönjük nekik a törődést, a falu szépítését, amit sok éve tesznek. 
A politikai felhangokra visszatérve szögezzük le: Kapitány At-
tila alpolgármester nem tagja az Alapítvány kuratóriumának, 
neki ebben a szervezetben tisztsége, szavazati joga nincs, ő az 
alapító, amely minőségében nem szólhat bele az Alapítvány 
döntéseibe, mivel az a kuratórium feladata és jogköre.

Megnyertük a pert a „fekete” Mogyoródi Hírek kiadójá-
val szemben
Dr. Viszlói Tamás ügyvéd úr arról tájékoztatott, hogy má-
sodfokon az Önkormányzat jogerősen megnyerte az egyik 
pört a JK Economy Kft. ellen, mivel az ítélettel szemben 
fellebbezésre már nincs lehetőség. 
Az önkormányzat nevében azt kifogásoltuk, hogy megbí-
zásunk és engedélyünk nélkül jelentettek meg egy újságot 
Mogyoródi Hírek címmel. Az ítélet szerint a vádlottnak kö-
telessége a nagy nyilvánosság előtt elnézést kérve beismerni 
a helytelen cselekedetet. Pénzbüntetésre nem ítélték a JK 
Economy-t, mivel a Bíróság úgy látta, hogy jelentős anyagi 
hátrányt az Önkormányzatnak ezzel a cselekedettel a cég 
nem okozott, azonban be kell fizetniük a teljes perköltséget, 
ami több mint 100.000 Ft.

TEN-LINE  TEFLON®-bevonó,
Szinterező és Kereskedelmi Kft.
2146 Mogyoród, Kerektó u. 4.

 
Mogyoródi telephelyünkre

betanított munkára
munkatársakat keresünk.

Jelentkezni személyesen, vagy telefonon.
Tel: 28/ 440 440

Mobil: 30/ 817 2170

tájékoztatás hulladék szállításról

Tájékoztatjuk a Tisztelt Lakosságot, hogy 2016. november 
1-től Mogyoródon a hulladék elszállítása továbbra is az ed-
dig kialakult rendnek és szállítási napoknak megfelelően, 
zavartalanul történik, azonban a szállítást már nem az FKF 
Zrt. és ÁHK Nonprofit Kft. konzorcium látja el. A szolgál-
tatást 2016. november 1-től a VERTIKAL Közszolgálta-
tó Nonprofit Zrt. végzi, ezért a hulladékszállítással kapcso-
latban felmerülő kérdések és panaszok esetén a Mogyoródi 
Polgármesteri Hivatal Műszaki Irodája mellett az alábbi 
elérhetőségek egyikén kérjük azt jelezni:

VERTIKÁL Zrt. központi ügyfélszolgálat:
Tel.: 06-22/576-070, 06-22/366-029, Fax: 06-22/576-071

E-mail:
info@vertikalrt.hu, ugyfelszolgalat@vertikalrt.hu

tüdőszűrés

Felhívjuk a Tisztelt Lakosság figyelmét, hogy Mogyoród 
Nagyközségben 2016. december 15-től – 2016. december 
20-ig TÜDŐSZŰRÉST TARTUNK!

A vizsgálat ideje naponta:
2016. december 15. (csütörtök)   8.00 -  14.00
2016. december 16. (péntek)   8.00 -  14.00
2016. december 19. (hétfő)  12.00 -  18.00
2016. december 20. (kedd)      8.00 -  14.00

A tüdőszűrés helye:
Juhász Jácint Művelődési Ház
(2146 Mogyoród, Fóti út 18.)

A TÜDŐSZŰRÉS A FELNŐTT LAKOSSÁG SZÁMÁ-
RA AJÁNLOTT VIZSGÁLAT!
A szűrővizsgálat a 40 év feletti lakosoknak évente egy alka-
lommal továbbra is ingyenes. 
40 éves kor alatt, illetve munkahelyi alkalmassági vizsgálat-
hoz a vizsgálat díja 1700 Ft, mely az OEP által országosan 
elrendelt összeg. A befizetés a szűrőállomáson kapható csek-
ken történik. A 14-18 év közötti gyermekek szűrése ingye-
nes, de beutaló, és szülői beleegyező nyilatkozat szükséges. 
A törvény által kötelezettek, illetve a 18 évnél idősebb ta-
nulóknál, akiknek az oktatási törvény ezt előírja, a vizsgálat 
természetesen ingyenes.
Panasz nélkül is lehet beteg. A vizsgálat alkalmas a TBC, 
illetve sok más tüdőbetegség időben történő felismerésére!
Kérjük, a vizsgálatra hozza magával személyi igazolványát, 
TB kártyáját, illetve ha van, az előző évi tüdőszűrő igazolást!

dr. Moldván Tünde sk.
jegyző
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nevelés-oktatás
laura viCuna róMai katolikus óvoda

Szüreteltünk, mustot ittunk
Ismét eltelt egy év, újra csordogálnak az új borok, és óvodásaink is ellátogattak a sző-
lőskertbe, ahol átélhették a szüretelés örömét és fáradságát. Idén a szüretre eljött velünk 
Carolina nővér is. Mikor megérkeztünk a szőlősbe, egy óvodásunk nagypapája igazi 
meglepetéssel várt minket: három gyönyörű galambot reptetett fel, akik néhány kört 
tettek a fejünk felett, majd nagy biztonsággal hazafelé vették az irányt. A gyermekek 
ezek után kifogyhatatlan lelkesedéssel keresték a szőlőlevelek között megbújó dús fürtö-
ket, hogy kis vödrökbe gyűjthessék őket. A vödrök mellett azért néha-néha a hasukba is 
tévedt néhány édes szem.
Végül két nagy láda szőlőt szüreteltünk, melyből másnap délután sutyultunk a szülők 
segítségével zamatos mustot lilahagymás zsíroskenyér, zakuszkás kenyér és finom sü-
temények társaságában. A délután igazi szüreti vidámsággá kerekedett, volt evés-ivás, 
arcfestés, zene és játék.
Köszönjük óvodásaink szüleinek, nagyszüleinek, hogy gazdag lakomát varázsoltak ezen a 
délutánon a mulatozó kis csapatnak és a sutyulásban megfáradt apukáknak, gyermekeknek.

önkorMányzati óvoda

Szüret a Pillangós és a Gesztenyés Óvodában
A szüret a különböző történelmi korokban mindig többet 
jelentett egyszerű munkánál. „A szőlőtő termése az emberi 
munka gyümölcse.” Évezredes hagyományokkal rendelke-
zik az őszi betakarítás megünneplése.  Óvodánkban ha-
gyományainkhoz híven idén is megünnepeltük a szüretet. 
A gyerekek 1-1 fürt szőlővel érkeztek aznap az óvodába. 
Ezt közösen leszemezgettük és kipréseltük (kisutyultuk). A 
gyerekek örömmel dolgoztak, egyenként tekerték a darálót. 
Voltak gyermekek akik nagyon jól ismerték a must készí-
tési folyamatot. Közben szólt a zene és jó volt a  hangulat, 
akadtak akik táncra is perdültek. A jól végzett munka után 
következett, a zsíros kenyér lila hagymával, mézédes must-
tal, ez mindenkinek jól esett. Az ünneplés folytatódott a 
közös énekléssel, táncolással, mondókákkal. A gyermekek 
előre készültek erre a napra.  Minden csoport őszi díszbe 

öltöztette az óvoda helyiségeit. A szüreti dalok énekelgetése közben kézműves tevékenységgel foglalatoskodtunk. A kis-
csoportosok parafa dugóval nyomdáztak, a nagycsoportosok krepp-papírból sodorták, ragasztották a szőlőszemeket. Az 
ünnep hasonló módon zajlott a Gesztenyés Tagóvodában is.
Készültünk még óvódásainkkal a mogyoródi szüreti felvonulásra. A Maci csoport vidám néptáncos, zenés műsort adott elő 
mogyoródi népviseletben. A műsor nagy sikert aratott. 

Papné, Szikszai

Állatok világnapja
Óvodánkban már több éves hagyomány, az állatok világnapjá-
nak megünneplése, mely Assisi Szent Ferenchez kapcsolható. 
Idén a rossz idő miatt, nem az udvaron, hanem az óvoda épüle-
tében került megrendezésre.
A szülők, óvó nénik jóvoltából szinte minden csoportban volt 
valamilyen vendég állat, amiket megfigyelhettünk (pl. papagáj, 
nyuszi, kutyus stb), ám több csoportban van akvárium halakkal, 
terrárium teknősökkel, amiket egész évben gondozunk. Hadd 
említsem meg azt is, hogy „Madárbarát óvoda” lévén külön oda-
figyelünk a madarak gondozására is.
Reggeli után az aulában csoportonként megsimogathattunk H. 
Botond szülei jóvoltából egy aranyos szálkás szőrű tacskót, aki 
elég jól tűrte a gyerekek „szeretet megnyilvánulásait”, és különleges, apró, fehér sünöket is. Tőlük megtudhattuk olyan, 
hogy „sündisznó” leginkább csak a népmesék szóhasználatában létezik.
Itt került kiállításra a nagyon kreatív szülők és gyerekeik által közösen, terményekből készített rengeteg ötletes állat figura, 
melyeket ezúton is hálásan köszönünk.
A tornateremben Gödöllőről jött egy kedves bácsi: Érsek István, aki sokféle állati eredetű, érdekes tárgyat hozott. Voltak 

különböző prémek, szőrmék, agancsok, vaddisznó agyar, amiket megnézhettünk, forgathattunk a kezünkben, megsimo-
gathattunk. Kipróbálhattuk, hogy mennyien férünk be egy szarvasbőr alá, vagy milyen nehéz egy agancs. Állathangokat 
igyekeztünk felismerni, melyek között volt szarvas, róka, vaddisznó, császármadár, fácán, fakopáncs, de mérges nyest is.
Ezután következett a játék. Minden csoportban volt egy állatokkal kapcsolatos játék, amit forgó rendszerben minden cso-
port végigjárt. Volt állatos kirakó, Karikán átbújó kígyós játék, célba dobás, „Süket postás” játék (súgd a fülembe és add 
tovább), „Noé bárkája”, „Keresd a mamád!”(anyaállat és kicsinye párkereső), amiket a gyerekek nagy élvezettel jártak végig.
A nap végén rengeteg tapasztalattal, élménnyel, új ismerettel lettünk gazdagabbak, melyek segítenek jobban tisztelni, 
megbecsülni a körülöttünk élő állatokat.

Nevelés nélküli munkanap a Mogyoródi Pillangós Óvodában
Harmadik alkalommal került sor a Mogyoródi Pillan-
gós Óvodában őszi szakmai továbbképzésre. Abban a 
szerencsés helyzetben vagyunk, hogy ismét sikerült egy 
képzést helyben megszerveznünk, amely a hasznos és 
szükséges információk közlése mellett ingyenesen meg-
szerezhető képzési krediteket is biztosítanak a pedagó-
gus kollégáknak. A témakört az aktuális igényeknek 
megfelelően választottam ki. A két épületben dolgozók 
számára egyben szakmai csapatépítések is voltak.
Így 2014-ben a pedagógus portfólió írása – szakmai 
nap, 2015-ben szakmai megújító képzés – két napos 
30 órás Neteducatio szervezésű, 2016-ban „A sajátos 
nevelési igényű vagy beilleszkedési-,tanulási-, maga-
tartási zavarral küzdő gyermekek integrálása az óvodai 
csoportokban” című 20 órás képzésen vehettünk részt 
a POK szervezésében. Utóbbi képzés olyan népszerű 
volt, hogy a szomszédos Gödöllő óvodáiból is érkeztek 
hozzánk óvodapedagógusok. Alkalmunk nyílt nem csak új ismeretek elsajátítására, de a tapasztalatok és problémák ösz-
szevetésére is. A jó hangulatú beszélgetések mellett kíváncsiak voltak az óvodánk pedagógiai programjára, környezetére. 
Örömmel konstatáltuk a pozitív és elismerő visszajelzéseket, amely a pedagógiai felkészültségünkre, gyermekbarát környe-
zetünkre (helyiségek és dekorációik), és nem utolsó sorban a jó házigazdai szerepünkre vonatkozott. 
Köszönöm kollégáim aktív és konstruktív részvételét!

Dr. Csikós Gellértné 
óvodavezető

Galamb a szőlőben
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közélet
az aradi vértanúkra eMlékeztünk a Művelődési házban

Nemzeti Gyásznapunkon fejet hajtottunk az Aradi Vértanúk előtt és kivégzésük napján, méltó módon emlékeztünk. 167 
évvel ezelőtt az aradi tizenhárom mártírhalála a 48-49-es forradalom és szabadságharc megtorlásának szimbóluma.

Tenki Péter aljegyző úr, emlé-
kező gondolatait osztotta meg 
a megjelentekkel. „Mit mond-
hatnék én, egy fiatal tisztviselő 
azokról az emberekről, akik 
életét elvették az országért ví-
vott harc miatt! Katonaként 
küzdöttek, vált-vállvetve har-
coltak, míg a nagypolitika 
közbe nem szólt – és mint az-
óta többször – az orosz medve 
legyűrte csapataikat. Szörnyű 
érzés lehetett a túlerőt látni és 
tudni, hogy amiért küzdöttek, 
elveszett!” Majd a Jakab Mi-
hály Népdalkör dalcsokrával 
tisztelgett a vértanúk előtt. 
Ezt követően az Erzsébet Ki-
rályné Színház előadásában, a – Székelységek – című előadást 
tekinthették meg a jelenlévők. Az előadás egymástól függet-
len mozaikokból építkezik, mégis nagyon határozott művészi 
és érzelmi logika szerint válik egységes egésszé, elérve a meg-
rendítő erejű katartikus befejezésig. Érzékeny vonalvezetéssel 
fejtegeti a székely ember lelkének viharait, jellegzetesen derűs 
bugyrait, csavarintós észjárását, imádságos magyarságtudatát. 
Nevettet és megríkat, ellazít és gondolkodtat. Szórakoztat 
és rádöbbent az élet sokszínűségére. A színészek különleges 
megjelenítő erővel bíró előadása hat a nézőre. Értékes és egy-
ben különleges színházi előadást láthattunk.

Emlékelőadásának üzenetét valamennyien hazavihettük, 
amely arra buzdít, hogy mindig emlékezzünk hőseinkre, 
halottainkra. A tizenhárom aradi hős halála kimondhatat-
lan fájdalom, veszteség, de egyben olyan erkölcsi győzelem 
és büszkeség számunkra, amelynek megélése itt, a jelen 
pillanatában, a mécsesek meghitt fényében felelevenedett, 
büszke közösséggé tudta formálni a jelenlévőket.
Ezúton köszönjük meg a közreműködőknek, hogy szerep-
lésükkel, mécses gyújtással és főhajtással közösen emlékez-
hettünk vértanúinkra.

Marosán László

idősek világnaPja

Október 11-én, hagyományteremtő céllal, ez évben első 
alkalommal köszöntöttük településünk szép korú lakóit az 
Idősek Világnapja alkalmából a Juhász Jácint Művelődési 
Házban. A teltházas rendezvényen, közel százan vettek részt 
és fogadták el meghívásunkat.

A művelődési ház szeptemberben alakult színjátszó cso-
portja Pásztor Julianna vezetésével egy vidám kis műsorral 
készült erre az alkalomra. Kalocsai Ica - a Nyugdíjas Klub 
tagja, Szakály Éva: Élet vagy halál/Alkudozás című versé-
vel csalt mosolyt az egybegyűltek arcára. Benedek Károly, 

idősebbekhez szóló saját költeményeit olvasta fel. Paulovics 
Géza polgármester is köszöntette a megjelenteket, beszéde 
után egy tortával is kedveskedett az időseknek. 
Köszönjük a Nyugdíjas klub tagjainak és Libor Borikának a 
segítséget. Boldogsággal töltött el, hogy méltó módon, egy 
kis vidámságot csempészhettünk közösségünk idős, illetve 
ahogy polgármester úr is fogalmazott szép korú lakóinak 
életébe. Reméljük, hogy jövőre is együtt ünnepelhetünk és 
köszönthetjük őket.

Nagy Réka
Hirdetés

honisMereti kirándulás-visegrád és környéke

Október 16-án esőre hajló időben indultunk el kora reggel Mogyoródról 
első állomásunk felé Ürömre, hogy megnézzük az orosz cári kápolnát, 
-az Orosz Ortodox Egyház első magyarországi templomát-  Alexandra 
Pavlovna Romanova nagyhercegnő, József nádor fiatalon elhunyt felesé-
gének sírkápolnáját. 
Kirándulásunk következő állomása a pilisszántói római katolikus temp-
lom volt, ahol Szőnyi József -Pilisszántó volt polgármestere fogadott 
minket, aki a település hiteles múltjának kutatásával foglalkozik. Mesélt 
a rejtélyes szántói keresztes kő megtalálásáról, amely a Pálos Kereszteskő 
nevet kapta úgy gondolják, hogy a pálos rendet alapító Özséb sírkövé-
nek egy darabja lehet. A krónikák szerint a kolostort Özséb a Pilis-hegy 
lábánál, a forrás és a hármas barlang szomszédságában alapította. Halála 
után itt temették el a főkolostorban. Tehát a szent keresztet ábrázoló 
szántói kő egy olyan nagyon régi sír közelében került elő, ahol régészeti 
ásatások bizonyították, hogy egy 13. századi templom, ill. kolostor ma-
radványait rejti a föld. A kő megtekintése után felsétáltunk a csillagös-
vényen a Boldogasszony Kápolnához amely Őrfi József tervei alapján és 
Makovecz Imre pártfogása alatt épült meg, és 2006. december 21-én 
szenteltek fel. Pilisszánóról kicsit késve indultunk tovább Piliscsabára, 
hogy megnézzük a Makovecz Imre és csapata által tervezett Pázmány 
Péter Katolikus Egyetemet.
A reggeli rossz időt szép lassan felváltotta a napsütés és Visegrádon egy 
kellemes ebéd elfogyasztása után a Fellegvárat és onnan a gyönyörű kilá-
tást a Dunakanyarra már szikrázó napsütésben csodálhattuk meg. Kirán-
dulásunk végső állomásaként megnéztük még a királyi palotát. Idegenve-
zetőnktől megtudhattuk, hogy a XV. század első évtizedéig, míg Zsigmond az udvarát Budára nem költöztette, a visegrádi 
királyi palota maradt a magyar uralkodók hivatalos székhelye. A XV. században háttérbe szorult. Mátyás állíttatta helyre a XV. 
század végén. Ettől kezdve, az 1544-es török hódításig a magyar királyok vidéki rezidenciája volt. A török időkben rommá 
vált épületet a XVIII. század közepén lebontották. 1934 óta folyó feltárása és helyreállítása során maradványait múzeummá 
alakították. Ismét egy látnivalókban és élményekben gazdag kiránduláson vehettünk részt és bővíthettük ismereteinket. 

Nagy Réka

„ringató”- kisgyerMekkori zenei nevelés a kodályi elvek alaPján
Gondolatok Gróh Ilona zenepedagógus, a Ringató alapítójának tollából

Körben ülnek sokan, fiatal, ragyogó arcú, boldog 
édesanyák, itt-ott egy édesapa, nagymama, nagy-
papa is. Ölükben csöpp gyerekek. Énekelünk: Süss 
fel nap, Szent György nap, Két szál pünkösdrózsa, 
Zöld erdőben a tücsök… Aztán jönnek a játékok, 
Gyí te paci, gyí te ló…, Lóg a lába lóga…, Megyen a med-
ve… Fújjuk egyiket a másik után. Hangszer is előkerül, 
furulya, koboz, hegedű, gitár, fuvola. Mikor mi. A kicsik 
néznek, hallgatnak minket, egy-egy játékos mozdulatnál 
nagyokat kacagnak. Hétről hétre sok-sok énekléssel és já-
tékkal telnek a foglalkozásaink, az úgynevezett: Ringatók.
A hagyományos Ringató nem műsor, nem valamiféle előa-
dás. Közösen - a résztvevő felnőttekkel - hozzuk létre a fog-
lalkozás élményét és bízunk abban, hogy a szülők otthon 
énekelni fognak a maguk és a gyermekeik örömére.
A foglalkozások harmincpercesek, szerkesztését a sok ismét-
lés, de mégis a változatosság jellemzi, zenei anyaga erősen 
hat az érzelmekre. Mindig élő énekszó vagy a foglalkozás-
vezető, esetleg meghívott vendég pár perces hangszerjátéka 
csendül fel, zenei felvételeket soha nem hallgatunk. Kerül-
jük a divatos, múlandó, kevésbé igényes gyerekslágereket is. 
A dalanyag értékes, a mozgásos ölbéli játékok megfelelnek a 
gyerekek életkori sajátosságainak.
Hangsúlyozni szeretném, hogy a tanítás nem a kicsinyek-
nek, hanem a felnőtteknek szól. A gyerekekkel játszik az 

édesanyjuk vagy az édesapjuk, olykor nagyszülők, 
ha éppen kaphatóak rá az apróságok. Az énekes 
játékokban mindig önként vesznek részt a gyere-
kek. Örülnek a mondókáknak, a huncutkodásnak, 
az ölelésnek, a lüktető dallamoknak, vagy éppen a 

döcögtetésnek, lendületes mozdulatoknak. Ha pedig nem, 
ha úgy tűnik, hogy semmit nem csinálnak, egyáltalán nem 
figyelnek, az sem baj. Hallanak, hallgatnak minket, a fog-
lalkozásvezető hangszerjátékát vagy éppen eltotyognak a 
felnőttek öléből. Kitartó figyelemről egyáltalán nem beszél-
hetünk még ebben a korai életszakaszban. Körülvesszük a 
gyerekeket zenei hangokkal, a közös énekkel, és az olykor 
varázslatként megszülető áhítatos csenddel.
Mindenekelőtt fontos a zenei élménynyújtás, hogy a részt-
vevő felnőttek és gyerekek átéljék a közös játék és éneklés 
örömét. A cél, hogy a szülők megtanuljanak egy könnyen 
énekelhető, de a kodályi elvekhez híven: zeneileg értékes da-
lanyagot. Ismerkedjenek meg magyar népdalokkal, mozgásos 
ölbéli játékokkal, népi- és komponált gyerekdalokkal, más 
népek dalaival. Szeretnénk, ha az éneklés, mondókázás és az 
énekes játék a családok hétköznapjaik részévé válna, felkeltve 
a kicsik érdeklődését, hogy érzékennyé, fogékonnyá váljanak 
a jó zene, a művészet iránt már ebben a korai életszakaszban.
Szeretettel várunk minden érdeklődőt péntekenként 10 
órára a Juhász Jácint Művelődési Házba
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Meghívó

címû kiállítás 
   ünnepélyes 
megnyitójára

      pénteken 
17.00 órakor

cím:2146 Mogyoród, Fóti út 18.

Megtekinthetõ: december 3-ig

FESZÜLETEK

A Juhász Jácint 
Mûvelõdési Ház
szeretettel  meghívja
Önt és kedves családját 

november 25-én
2016.

Jácint Juhász

kaszás géza nagy sikerű mozifilmjének vetítése

A rendezvény szervezői: 
Jobbik Magyarországért mozgalom

Mogyoródi szervezete

A belépés
ingyenes

Mogyoród
Juhász  Jácint Művelődési ház

2146 Mogyoród, Fóti út 18.

december 9.
| 18:00

Felelős kiadó és szerkesztő: 
Jobbik Magyarországért Mozgalom, 
1113 Budapest, Villányi út 20/B.

Az ajánlat 2016. november 2-től visszavonásig érvényes 24 hónapos, 
határozott idejű szerződéssel, az Invitel szolgáltatási területén, új (elmúlt 
90 napban nem rendelkeztek előfi zetői szerződéssel az Invitelnél) lakossági 
előfi zetők számára, két vagy három vezetékes alapszolgáltatást tartalmazó 
csomagra. A hetedik hónaptól az adott csomaghoz tartozó havi díj lép 
érvénybe.

Ha TV-, internet- vagy telefonszolgáltatásunk közül bármelyik kettőt
vagy mindhármat választod kétéves szerződéssel, az első hat hónapban
fél áron használhatod őket! 

A részletekről érdeklődj a www.invitel.hu oldalon, a 1288-as számon
vagy az Invitel Pontban, munkatársainknál!

Invitel Pont: Gödöllő, Dózsa György út 1-3. Tel.: (06 28) 536 596

TÉVÉ, INTERNET 
ÉS TELEFON EGYÜTT

FÉL ÉVIG
FÉL ÁRON

Mifelénk a jó dolgok

sokáig tartanak



sp
or

t
aMOGYORÓDI KRÓNIKA aMOGYORÓDI KRÓNIKA

14 2016. november www.decens.eu • folyóirataink 15

sport
ezüstös lányok!

Sleisz Gabriella egyetemi VB, Szabó Nikolett Magyar Bajnokság ezüstérmese!
Sági Levente Közép-Magyarország bajnoka, Sági Dominik második!

Nem is tudom, melyik eredménynek 
örüljek jobban. Úgy sejtem, egyik-
nek sem kéne, hiszen mindegyik 
nagyon örömteli. Gabinál a corumi 
(Törökország) egyetemi VB ezüstje 
azt sejteti, hogy kezd kimászni a hul-
lámvölgyből, bár az is igaz, az eddigi 
formája is elég ahhoz, hogy váloga-
tott legyen. De nem ez a cél! Sokkal 
inkább az, hogy a decemberi hazai 
rendezésű világbajnokságra zaz indu-
lás jogát kivívja és ott kirukkoljon valami derék ered-
ménnyel. Bízzunk ebben!
Szabó Nikiről már megírtam, nagy jövő előtt áll. Alig 
három éve, hogy beesett hozzám a szőnyegre és már or-
szágos bajnok, sőt most a nálánál idősebb korosztályban 
lett ezüstérmes. Csak az az orosházi Szél Anna győzte le, 
aki korosztályában legázolja az egész világot. Niki már 
elindult azon az úton, ami a siker záloga, a Csanádi Ár-
pád (régen KSI) Gimnázium sportosztályában tanul, fele 
részben a válogatottal készül.
Sági Levi már letett egyet-mást a múltban. Háromszor 
volt országos bajnokságon második, brutálisan kemény 
mezőnyben. Olyan ifjakkal veszi fel a harcot, akik min-
den nap edzenek, erőnlétben jóval előttünk járnak. De 
nem technikai tudásban! Abban Levi - állítom - az elején 
van, ha a jövőjét a birkózásban (is) képzeli el, két év múlva ő is mehet a Csanádiba, ott már mindennapos világszínvonalú 
terhelést fog kapni. Mert ott van annak a helye. 
Dominik, Levi ikertestvére is elkezdte fivérével együtt annakidején a birkózást, de sajnos abba is hagyta. Aztán úgy két éve visz-
szatért és kiválóan halad a technika elsajátításában, de sajnos fizikailag még messze van az ország élvonalától. A mostani második 
helye és a mutatott birkózás mégis azt feltételezi, hogy bár kerülő úton, de odaérhet az elejére, főleg ha majd ő is a KSI-t választja.
Az ifjabbik Kériről is essék néhány szó. December 8-án a budapesti csapat világbajnokságon ő fogja hazánkat képviselni, 
ahol kiderül, hol tart a világ elitjéhez képest. Remélem, már annak a része! Most nem bajlódik sérüléssel, lelkileg is toppon 
van, legyen elég hite és önbecsülése, akkor nem lehet baj.
Van nekünk egy Mertse Ádámunk is ám! Keményen készül ő is, hogy a hazai (mogyoródi) rendezésű U23 Magyar Bajnok-
ságot megnyerje és kivívja a februári, szintén itthoni (szombathelyi) Európa Bajnokságon való indulás jogát és ott az érem 
a cél. Minden nap erősítünk, mert sajnos ebben jócskán vannak elmaradásai, de az elszántsággal nincsen baj.
Hajrá Mogyoród!

KZ

vi. Cserháti józsef (gyula) eMlékverseny

2016. szeptember 17-18-án került sor a rádiós tájfutó emlék-
versenyre Bodajkon, rövidhullámú és ultrarövid hullámú ka-
tegóriákban. A versenyen 8 rádióklub részéről 27 fő vett részt, 
vegyesen, női és férfi kategóriákban, 14 és 70 éves kor között. 
Szombaton zuhogó esőben indultunk, az időjárás nem sok 
jót ígért. Bodajkra érve az ég kitisztult és mindkét nap – a 
felázott talajt kivéve – jó időben bonyolódott a verseny. A 
verseny rendkívül nehéz terepen, a Gaja-völgyben zajlott, 
ahol sziklás hegyoldalakon komoly szintkülönbségeket kel-
lett leküzdeni. 
A résztvevők egy-egy VI. Cserháti József - ex HA7PX fel-
iratú pólót és emléklapot kaptak, a helyezést elérők pedig 
érmet. Megköszönjük a FMV Rádióklub és a Mogyoród 
KSK támogatását a kiadásokhoz. 

Cserháti Józsefné

ARANyKA  ÉKSZERÉSZ
22 éve a lakosság szolgálatában

Hívjon bizalommal!
Tel:  06-20-357-7079

A hirdetés felmutatója 5% kedvezményt kap!

Sleisz Gabi Szabó Niki

Mertse Ádámifj. Kéri Zoltán

kaMarás gyuri Profi szerződése az nb ii-ben!
Kamarás György 2016 nyarán az NB II-ben szereplő Bal-
mazújvárosba igazolt, miután megjárta a Vasas, a Puskás 
Akadémia és a Honvéd korosztályos csapatait, ahonnan 
az utánpótlás válogatottba is bekerült. Ennek kapcsán 
beszélgettünk a Mogyoród KSK-ból induló labdarúgóval.
Mikor és hol kezdted el a labdarúgást?
Az első élményem négyéves koromhoz fűződik, amikor az 
akkor hatéves bátyámat, Marcit vitték szüleink Rózsa Zol-
tán edzésére a Mogyoród KSK-hoz. Később én magam kér-
tem, hogy vigyenek engem is focizni.
Meddig játszottál a Mogyoród KSK-ban és kik voltak az edzőid?
Tizenegy éves koromig játszottam Mogyoródon, Rózsa Zol-
tán, Kovács György, Nagy Imre, Kurucz Lajos és Koczeth Kál-
mán voltak az edzőim, sajnos a pontos sorrendjükre már nem 
emlékszem, de nagyon szép időszak volt. A korosztályomban 
az elsők között kezdtem el focizni, ennek tudható be, hogy sok 
edzőm volt, ill. sokszor edzettem a nagyobbakkal is.
Ezután milyen kluboknál játszottál?
Mogyoród után a Vasas SC-ben játszottam, ahonnan há-
rom és fél év után igazoltam át Monorra. Az itt eltöltött 
másfél év alatt sikerült bekerülnöm a Puskás Akadémiára, 
Felcsútra is. Ez egy kis változást hozott, innentől kezdve 
szombaton játszottam kilencven percet a Puskás Akadémiá-
ban, vasárnap pedig negyvenöt percet Monoron. A szabály 
ezt lehetővé tette, így „meccsben” voltam folyamatosan.
Ez meddig tartott így?
A nyolcadik osztály után beköltöztem a Puskás Akadémiá-
ra, ahol két évet játszottam. Rögtön az első évben 39 gólt 
lőttem, jól ment a foci. A játékommal és a góljaimmal fel-
hívtam magamra a figyelmet, így két alkalommal is lehe-
tőségem nyílt arra, hogy külföldre menjek, de a klub nem 
engedett. A Puskás Akadémia jó alapokat adott, hiszen a 
bajnokságban NB 1-es csapatokkal játszottunk, ha itt az 
ember jól teljesít,akkor jönnek a megkeresések. Hallottam, 
hogy Felcsúton a Mogyoród KSK-ból ismét kiválasztásra került 
két játékos,(László Gergő, Kollarik Tamás) ez komoly dolog. Kí-
vánom a srácoknak, hogy éljenek a kínálkozó lehetőséggel, ők is 
öregbítsék a KSK hírnevét az akadémián, ahol előzetesen Holló 
Balázs és Morvai Tomi barátaim is megfordultak…    
39 gól, ez igen szép teljesítmény. Ekkor érkezett az első 
válogatott meghívó?
Nem, ekkor még nem. A Puskásban eltöltött második sze-
zonom alatt kaptam először meghívást a korosztályos vá-
logatottba. Azonban ekkor egy hosszú betegség miatt nem 
tudtam csatlakozni a csapathoz, lemaradtam az U17-es 
Európa Bajnokságról. Nagyon sajnálom, hogy ez kimaradt.
Hogy lett vége a felcsúti időszaknak?
A második év végén profi szerződést kínáltak, de a Honvéd 
is nagyon szeretett volna megszerezni. Ekkor döntöttem 
úgy, hogy amatőrként folytatom tovább a Honvédban. Itt 
egy évet töltöttem, stabil válogatott lettem. Az első év vé-
gén itt is profi szerződést kínáltak, de a Balmazújvárostól 
is megkerestek és egy hetes ott tartózkodás után megvásá-
roltak a Honvédtól. Így lettem az NB II-ben éllovasként 
szereplő Balmazújváros felnőtt csapatának tagja 18 évesen.
Milyen az élet Balmazújvárosban? Hol laksz, és hogy tel-
nek a napjaid?
Kollégiumban lakom, annak a gimnáziumnak a szomszéd-
ságában, ahova iskolába járok magántanulóként. Minden 
nap van edzésünk, általában délelőtt. Hétfőtől csütörtökig 

a saját játékunkat gyakoroljuk, pénteken pedig 
felkészülünk a következő ellenfelünkből. Idősebb 
csapattársaimmal ellentétben, nekem még nincs 
családom, így csak a tanulásra és a labdarúgásra kell 
koncentrálnom. Szabadidőmben is sokat gyakoro-
lok, ill. erősítek, mivel szeretnék minél jobb játékos 
lenni és megvalósítani a céljaimat. 
Mennyi időt tudsz itthon, Mogyoródon tölteni?
Nagyjából három hetente tudok hazajönni, leginkább akkor, 
amikor jövök a válogatottba, vagy amikor pihenőnap van. A 
meccseink általában vasárnap vannak, ezért nincs lehetőség arra, 
hogy meccs előtt hazajöjjek. Szerencsém van, mert a szüleim és 
a családom mindenben támogatnak az első naptól kezdve. Ha 
itthon vagyok, szívesen kimegyek a bátyám meccseire is és szur-
kolok a csapatnak, ill. ha úgy adódik, akkor edzésre is elmegyek, 
ahol mindig szívesen fogadnak a srácok és a régi edzőm.
A Balmazújvároshoz igazolásod után mik a rövid- és 
hosszú távú céljaid?
Nekem még van időm, de tudom, nagyon sokat kell ahhoz 
dolgoznom, hogy a terveimet megvalósíthassam. Szeretném, ha 
stabil lenne a helyem jelenlegi csapatomnál, de természetesen a 
válogatottságról sem mondanék le. Jó lenne még sok gólt rúgni 
és valamelyik NB 1-es klubban is játszani, mint Busai Attila. 
Így legyen. Mit gondolsz, fogsz-e még pályára lépni a Mo-
gyoród KSK színeiben?
Igen, de ha lehet minél később, kb. úgy 20 év múlva, mert 
akkor az azt jelenti, hogy jól alakult a pályafutásom. Szívesen 
fejezném be a focit itt Mogyoródon, öröm lenne számomra 
a testvéremmel és a régi barátaimmal ismét egy csapatban 
játszani. Szerintem nem lenne rossz ék páros a két Kamarás.
Zárásképp mit üzensz a Mogyoród KSK fiataljainak?
Egy szó: szorgalom. Szorgalommal bármit el lehet érni.
Kurucz Lajos (Gyuri nevelőedzője) véleménye a fiatal 
játékosról:
„Gyurka gyerekként is egy rendkívül céltudatos volt, aki a pá-
lyán nem tudott veszíteni, nem ismert lehetetlen helyzetet, nem 
félt az idősebb, nagyobb ellenfelektől sem. Fizikai erejét gyakran 
jól használta ki, így kiválóan tudott érvényesülni. A megszerzett 
labdát meg tudta tartani, ami gyakran gólokat eredményezett. 
Gyurka labdarúgás iránti alázata és szorgalma sok gyereknek 
lehet ma is példa, talán ez lehet a sikerének egyik titka. Nálam 
is már támadót játszott, így a Kamarás - Holló csatár páros sok 
meccsen ellenállhatatlan volt. A 1997-1998-as korosztály na-
gyon jó csapatot alkotott, Gyurin kívül sok kiváló játékosunk 
volt, sajnálom, hogy ez a csapat nem tudott együtt maradni…”

Rovó Ádám 
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sPortnaPok az egészségért

Október 22-én és 23-án a tornacsarnokban ismét pezsgő élet 
zajlott több száz résztvevővel. A Mergen Bt, a No Be Sweet 
Kft. főtámogató segítségével szervezett egészségre nevelő 
sportnapot a Szent László Íjász Egyesület és az RKSK spor-
tegyesület segítségével. Az életmódról tartott előadás és gya-
korlati ötletek mellett szervezett játékos mozgással mutatták 
meg a fiataloknak és a felnőtteknek, hogy jókedvvel végzett 
sportos játékkal is igen sokat tehetnek az egészségükért. Nem 
csak az élsport az, ami megmozgat. Az események célja nem 
a versengés volt, hanem olyan életmód bemutatása, amelybe 
beletartozik a tudatos, megfelelő étkezés, a sok mozgás. 
Külön felhívták a figyelmet a komolyabb mozgások előtti fo-
kozatos bemelegítés fontosságára, akár teremsportról, akár a 
természetben történő versenyzésről, edzésről vagy a fiatalok 
délutáni sportos otthoni játékáról van szó. Mindezek mellett 
is előfordulhatnak azonban sérülések, például izomhúzó-
dások, rándulások. Ezrekre célszerű előre gondolni és meg-
előzni ezeket. Viszont ha mégis előfordulnak, akkor ezekre 
is van segítség. A kinesio vagy sport tape, amely gyors, fájda-
lommentes, hatékony segítséget nyújt ficamok, húzódások, 
sportsérülések esetén. Az előadás után erről is tartottak gya-
korlati bemutatót. A játékosság jegyében sok mozgásos népi 
játékot is bemutattak, amibe szívesen beszálltak a különböző 
helyszínekről (Gödöllő, Rákosmente, Szilas, Fót, Pilisjászfa-
lu) érkezett fiatalok, bár természetesen a többségük mogyo-
ródi volt. - számolt be Kamarás Szilárd főszervező.
A második napon az extrém íjászpárbaj nevű új csapatjátékot 
mutatták be, ami rendkívül népszerűnek ígérkezik a résztvevők 
szerint. Ez egy olyan életszerű, igazi harci játék, amely minden 
izgalma ellenére veszélytelen. Hasonlít a paint ball-hoz, csupán 
itt íjjakkal és nyilakkal küzdenek egymás ellen. Ehhez persze 
védőfelszerelés is jár, és speciális nyílvesszőket lőnek ki, egysé-
gesen erre a célra készített íjakkal. Mindez ráadásul csapatjáték, 
ami még fokozza az érdekességet. „Játék, izgalom, élmény, tak-
tika, reflex, ügyesség” hirdeti a weblapjuk: www.ijaszparbaj.hu.  
A pályán fedezékek mögé lehet bújni, de persze ki is kell on-
nét jönni, ha lőni akar, azaz nyerni akar a csapat. A játék lát-
ványos és izgalmas és nagyon mozgalmas. Akik kipróbálták 
elmondták, hogy ezen a kézilabda méretű pályánál egy kicsit 
kisebb harctéren a 3-5 percen át zajló küzdelmek alatt bi-
zony még izomlázat is lehet szerezni, ha valakinek nincs kellő 
edzettsége. Kiváló, játékos „sportág” alakul a szemünk láttára 
itt Mogyoródon, más csapatok részvételével. Lehet fogadáso-
kat kötni, szurkolni a kedvenc csapatnak, lehet körmérkőzé-
seket, bajnokságot rendezni. Mivel 2x4 fős csapatjátékról van 
szó, a harcosok egymásrautaltsága, a taktika megbeszélése, 
az áldozatvállalás, a másik fedezése, stb. sok-sok lehetőséget 
biztosít a küzdelem során. Mivel nem kell hozzá feltétlenül 

gyakorlott íjásznak lenni, akár kezdők is le tudnak játszani 
egy mérkőzést. A szükséges alapszintű íjkezelés néhány perc 
alatt elsajátítható. Különösen ajánlható kikapcsolódni vágyó, 
izgalmat, sportot kedvelő baráti társaságoknak, és minden 
bizonnyal céges csapatépítő tréningnek is kitűnően bevál-
hat. A saját fejlesztésű és kivitelezésű számítógépes levezető 
és eredményjelző program folyamatosan közli az adatokat 
a közönséggel, hogy ki kivel harcol éppen, melyik csapatok 
következnek, hogyan állnak pillanatnyilag csoporton belül 
pontok és helyezések. 
A mogyoródi íjászokat a Rákosmente (RKSK) és Pilisjász-
falu íjász csapataival dolgoznak a szabályrendszer pontosítá-
sán és az új sportág elterjesztésén.

Jankovicsné
Dr. Kozma Julianna
ü g y v é d
+36 30/950 1530
2146 Mogyoród,
Őzike u. 10.

+36 28/441 002
jankovicsné@upcmail.hu

§

különleges taekwondo az iskolában

A taekwondo egy kore-
ai harcművészet, Korea 
nemzeti sportja, és egy-
ben olimpiai sportág is. 
Ez mind rangot ad en-
nek a sportnak, de mitől 
lehet különleges? Hát, 
én két kisgyerek anyuká-
jaként úgy látom, hogy 
attól különleges, ahogy 
Gábor mester a gyere-
kekkel foglalkozik. Igen, 
a taekwondo a testedzés 
egyik formája, igen, rú-
gás és ütés technikákat 
tanulnak a gyerekeim, és 
igen, tanulnak önvédelmet is, ami két kislánynál igencsak 
hasznos lehet majd, de mégsem ettől tartom különlegesnek.
Attól különleges, ahogy Gábor beszél a gyerekekhez. Ahogy a 
játék, a fegyelem és a gyerekekre való odafigyelés mind együtt 
van az edzésen. Itt a gyerek gyerek, olyan gyerek, aki tanul, de 
emellett játszhat is, olyan gyerek, aki, ha jól teljesít, ha gyako-
rol, mindig megkapja az elismerést, olyan gyerek, akit az edző 
meghallgat, és tisztelettel kezel. És én azt látom, hogy ez nem 
megszokott. Lányaimmal bejárunk Pestre is, ahol akrobati-
kus tornát tanulnak. Nagy egyesület, sok gyerek, sok edző. 
Megrökönyödve tapasztaltam, hogy hogyan beszélnek a gye-
rekekkel ennek a nagy sportegyesületnek az edzői: kiabálnak, 

kritizálnak, ridegek, 
idegesek. Hogyan 
lehet így oktatni? És 
vajon ilyen légkör-
ben, ebben a feszült-
ségben valóban jó 
a gyerekeknek? Én 
azt szeretném, ha a 
gyerekeimet olyan 
ember tanítaná – 
akár sportolni, akár 
az iskolában -, akire 
emberileg is fel lehet 
nézni, aki amellett, 
hogy tiszteletet kö-
vetel, tiszteletet ad, 

aki amellett, hogy gyerekekkel foglalkozik, szereti és érti is a 
gyerekeket, és aki  - nagyon fontos! – tud gyerekként nevetni. 
Nekem ez fontos. 
Fontos, hogy sportoljon a gyerekem, de úgy, hogy az ne 
csak a testét építse, hanem amit csinál, lelkileg is építő le-
gyen. Eddzen, amit szeretne, de legyen az edzésen jó han-
gulat, figyelem és elismerés. Kezeljék őt tisztelettel – a ha-
tévest is!  -, fejlődjön, ügyesedjen szabadon, nevessen, ha 
viccelődik vele az edző, de vegye komolyan, ha teljesíteni 
kell.  Fegyelem, erőnlét, magabiztosság, jó hangulat, sok 
mosoly, elismerés. Ezt kapjuk most a taekwondo edzéseken. 

Padláné Pobori Anita

verseny Prágában és eb Mariborban

Október 14.-15.-én rendezték meg Prágában a Cseh Open-t, 
melyen kick-boksz csapatunk öt harcossal képviseltette ma-
gát. Ahogy az már lenni szokott a sorsolás és a rendezés oko-
zott meglepetéseket. Tippanucz Mikinek egyszerre kezdő-
dött két meccse, így az egyikről le kellett mondania, ez egy 
valószínűsíthető aranyérembe került. Simon és Márk pedig, 
miután az első meccsüket megnyerve továbbjutottak, a má-
sodik kör után a bronzért harcolhattak – egymás ellen. Szabó 
Bencét pedig a későbbi bajnok ütötte el a továbbjutástól.
Ezután október 23-30. között a szlovéniai Maribor-ban ke-
rült lebonyolításra a WAKO kick-box Európa Bajnokság. 
Csapatunk Csernák Sándor révén -74 kg-ban volt érdekelt, 
Master Class kategóriában. Veterán versenyzőnk komoly 
felkészülésen volt túl, bizakodva álltunk a megmérettetés 
elé. Végül a későbbi ezüstérmest, az angol válogatott szö-
vetségi kapitányát kapta, akivel kemény küzdelmes meccset 
vívott. Végül szoros pontozással maradt alul, így a dobogó 
harmadik fokára állhatott fel. Mivel jövőre hazánkban ren-

dezik meg a világbajnokságot, így ez kitűnő tapasztalat- és 
önbizalom szerzés volt veterán versenyzőnk számára.

Nyitva: hétköznap 9-20, szombaton 9-1230 
 Telefon: +36-30/ 44-999-18
  +36-28/ 490-369
 0-24h: +36-30/ 22-177-23

2144 Kerepes, Szabadság út 65. (3-as út)
www.kerepesvet.hu

e-mail: info@kerepesvet.hu
Kívánságra házhoz megyünk!

Dr. Horváth Bánk
kisállatgyógyász, klinikus szakállatorvos

Dr. Henter Áron
Dr. Berényi Evelin
magánállatorvosok
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Polgármesteri Hivatal - Dózsa Gy.út 40.
honlap: www.mogyorod.hu, központi 
e-mail: mogyorod@mogyorod.hu
Ügyfélfogadás: H: 13-18, Sze: 13-16, P: 08-11.30, 
28/540-716, 30/663-9801, fax: 28/540-715
Polgármester ügyfélfogadása: előzetes beje-
lentkezés alapján: 28/540-716, 30/663-9801
Jegyző ügyfélfogadása: minden szerdán 09-
16 (előzetes bejelentkezés alapján) 28/540-
716, 30/663-9801
Adóiroda: 28/540-700
Pénzügyi Iroda: 28/540-705, 30/663-9805
Műszaki Iroda, közterület-felügyelő 
(munkaidőben):  28/540-701
Igazgatási Iroda: Dózsa Gy.út 33. 30/663-9803
Egészségügyi ellátás 
Háziorvosi rendelő - Dózsa Gy.út 21.
Dr. Fekete Ildikó: 
Rendelés: H, Sze: 14-18, K, Cs: 08-12, P: 
páros héten 14-18, páratlan héten 08-12 
28/440-058, 30/934-3118
Dr. Hézinger Lajos: 
Rendelés: H, Sze: 08-12, K, Cs: 14-18, P: 
páros héten: 08-12, páratlan héten: 14-18
28/440-057, 30/238-1483
Gyermekorvosi rendelő - Dózsa Gy.út 21.
mogyorodgyermek@gmail.com, 28/542-541
Dr. Mikó-Onestyák Zsófia szülési szabad-
sága alatt helyettesíti Dr. Balázs Regina 
Rendelés: H: 09-12, K: 14-17, Sze: 09-12, 
Cs: 13-16, P: 09-12, Egészséges tanács-
adás: H, Sze, P: 08-09, 70/432-4783

Védőnői szolgálat: Béke út 1. 28/440-154
1-es körzet Varga Krisztina 
Védőnői tanácsadás: K: 10-12, Sze: 11-12
Várandós tanácsadás: Sze: 09-11, Orvossal 
tartott egészséges tanácsadás: Sze: 08-09, 
30/663-9808
2-es körzet Czákné Kun Erika 
Védőnői tanácsadás: H: 11-13, Várandós ta-
nácsadás: H: 09-11, Orvossal tartott egészsé-
ges tanácsadás: H: 08-09, 30/663-9807
3-as körzet Tompai-Apágyi Kármen
Védőnői tanácsadás: P: 11-13, Várandós 
tanácsadás: P: 09-11, Orvossal tartott 
egészséges tanácsadás: P: 08-09 
Védőnői körzetek utcajegyzéke megtalál-
ható az önkormányzat honlapján: www.
mogyorod.hu/Intézményrendszer/Gyer-
mekvédelem, 20/311-7088
Orvosi ügyelet: Kistarcsa, Batthyány u.4. 
hétköznap: 18-08 óráig, munkaszüneti na-
pon: 0-24 óráig, 28/471-157, 28/470-840
Gyermekorvosi ügyelet: Kistarcsa, Batthyá-
ny u.4 naponta: 19-08 óráig, 28/470-840
Kistarcsai Kórház: 28/507-600, 28/507-
750, 28/507-620, 28/507-630, 30/396-2318
Tormay Károly Egészségügyi Központ 
Gödöllő, Petőfi S.u. 1-3., 28/430-655, 

30/639-6648
Fogászat: Dózsa Gy.út 21., 28/741-887
Dr. Bidjari Leila 
Rendelés: H: 08-19, K: 08-12, Sz: 08-16, 
Cs: 08-12, P: 14-17
Iskolafogászat: szerda délelőtt Bejelentke-
zés szükséges!
Dr. Szilágyi Emese 
Rendelés: K: 14-21, Cs: 13-20, P: 07-14 
Fogtechnikai labor: Mádai Sándor 
nyitva tartás: H-Cs: 08-18, P: 08-16, 
30/931-4942
Kígyó gyógyszertár: Gödöllői út 18.
kigyomogyorod@gmail.com, 28/440-158
30/952-5731, Nyitva tartás: H-P: 08-18, 
Szo: 08-12
Állatorvos: Gödöllői út 162. 
Dr. Csernai Ferenc: 20/945-7816
Rendelés: H-P: 09-11 és 16-18, Szo: 09-11 
Közbiztonság 
Kistarcsai Rendőrőrs: 28/470-801
Járőrszolgálat: 70-263-4334
Mogyoródi Körzeti Megbízott: Csányi Jó-
zsef, 30/958-1624
Gödöllői Rendőrkapitányság: 28/524-601
Mogyoródi Polgárőrség: 30/921-8276
Kukukkhegyi Polgárőrség: 70/241-8300
Intézmények 
Önkormányzati Óvoda – Veresegyházi út 
8. e-mail: pillangos.ovoda@mogyorod.hu 
Óvodavezető: Dr. Csikós Gellértné 
28/441-272, 30/663-9813
Gesztenyés Tagóvoda – Dózsa Gy. út 23., 
e-mail: gesztenyes.ovoda@mogyorod.hu 
28/440-128, 30/663-9812
Laura Vicuna Római Katolikus Óvoda – 
Dózsa Gy.út 39., honlap: www.lauravicu-
naovoda.hu, e-mail: salezi.ovoda@gmail.
com, 28/440-787, 30/542-9463
Szent László Általános Iskola – Gödöllői 
út 17. honlap: mogyorodiiskola.hu, e-mail: 
mogyisk@gmail.com, Igazgató: Nagyné Wág-
ner Andrea: 28/540-425, fax: 28/441-092
Juhász Jácint Művelődési Ház és Könyvtár  
Fóti út 18., e-mail: muvelodesihaz@mo-
gyorod.hu, Igazgató: Marosán László
Nyitvatartás:
H-P: 09  - 17, Sz-V:  igény szerint
Könyvtár nyitvatartási ideje:
H, Sze: 12.00 - 16.00, K, P: 14.00 - 18.00, 
Cs: 09.00 - 13.00 28/440-730
Support Alapítvány Család- és Gyermek-
jóléti Szolgálat: Hungaroring út 2., e-ma-
il: mogyorodicsaladsegito@gmail.com
Ügyfélfogadás: H: 13.00-17.00, Sze: 
09.00-17.00, P: 09.00-13.00,
28/540/630, 30/663-9814
Mogyoród Településüzemeltető Non-
profit Kft.: Gödöllői út 17., honlap: www.
monon.hu, e-mail: info@monon.hu
Ügyvezető: Frankó-Szőnyi Enikő 
Tel/fax: 28/440-276, 30/945-3287
Mogyoródi Turisztikai Kft. – Gödöllői út 
17. honlap: www.mogyorodturizmus.hu, 
e-mail: mogyorod.turizmus@gmail.com
Ügyvezető: Zachár Zsolt: 70/458-1762
Szolgáltatók

Posta: Fóti út 10., Nyitva tartás: H: 08-18, 
K, Sze: 08-15, Cs, P: 08-16, 28/540-250
Hulladékszállítás: 
AHK Agglomerációs Hulladékkezelő Kft. 
1098 Budapest, Ecseri út 8-12. honlap: 
www.ahk.hu, e-mail: ahk@fkf.hu
Személyes ügyfélfogadás: H: 08-20, Telefonos 
ügyfélfogadás: H: 08-20, Cs: 09-13, P: 09-13
06-1/459-6722
Szennyvíz szippantás: 
Szívó Kft.: 20/934-9972
Víz, Csatorna:
DMRV Zrt.: Gödöllő, Sík S.u.7., e-mail: ugyfel-
szolgalat@dmrvzrt.hu, 27/511-511, 40/881-188
Hibabejelentés 
(0-24): 28/520-790
Áram:
ELMŰ Nyrt.
(Közvilágítási hibák bejelentése munkaidő-
ben a Polgármesteri Hivatal Titkárságán ke-
resztül történik: 28/540-716), 40/38-38-38
Gáz:
MAGÁZ: 40/200-752
Kéményseprő: Országos Katasztrófavé-
delmi Főigazgatóság e-mail: kemenysepro.
ugyfelszolgalat@katved.gov.hu, 1903 Bu-
dapest, Pf. 314.,
telefonon: 1818 ingyenesen hívható
weboldal: http://kemenysepres.katasztro-
favedelem.hu/
Temetkezés: Kurucz Márta, Mészáros 
Gusztáv: 20/824-7608, 30/964-7032
Pest Megyei Kormányhivatal és 
Szakigazgatási Szervei
Pest Megyei Kormányhivatal: 1052 Budapest, 
Városház u. 7., honlap: www.kormanyhivatal.
hu, e-mail: pest@pmkh.hu, 06-1/485-6900
Gödöllői Járási Hivatal Kormányablak 
és Okmányiroda: Gödöllő, Kotlán S.u.1., 
Ügyfélfogadás: H: 07-17, K-Cs: 08-18, Sze: 
08-20, P: 08-16, 28/520-860
Gödöllői Járási Hivatal Hatósági Osztály 
Veresegyházi Kirendeltség - Veresegyház, 
Fő út 45-47. 28/588-660, Ügyfélfogadás: 
H:13-16, K,Cs,P: 08-12, Sz: 08-18
Földhivatal: Gödöllő, Ady E. sétány 60.
Ügyfélfogadás: H, Sze: 08-15.30, P: 08-
11.30 (A sorszámok kiadása az ügyfélfo-
gadás vége előtt fél órával zárul!), 28/514-
305, 28/514-315
Egyéb
Országos Nyugdíjbiztosítási Igazgatóság 
1081 Budapest, Fiumei út 19/a.
honlap: www.onyf.hu, 06-1/270-8000
Nyugdíjfolyósító Igazgatóság: 1139 Bu-
dapest, Váci út 73., e-mail: nyufig@onyf.
hu, 06-1/350-2355, fax: 06-1/237-3662
zöld szám: 80/204-884
Országos Egészségbiztosítási Pénztár:  
1139 Budapest, Váci út 73/A.
honlap: www.oep.hu, e-mail: oep@oep.hu
06-1/350-2001
Mogyoródi Községi Sportkör
Elnök: Farkas Tamás 30/914-9988
Mogyoród Football Club
e-mail: mogyorodfootballclub@gmail.com
Elnök: Péter Dániel 30/981-9525




